

《单词百科:inadaptability是什么意思?inadaptability怎么发音?inadaptability的解释和用法》

英语单词inadaptability是什么意思?inadaptability怎么读?inadaptability怎么发音?简答网为您整理了inadaptability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



inadaptability怎么读

inadaptability的读音:[ɪ n ə d æ p t ə ' b ɪ l ɪ t ɪ]

inadaptability的意思

1、n.无适应性，非适合性；

inadaptability的双语例句

1、Analysis of the Inadaptability of New College Students and Countermeasures

大学新生不适应性及对策浅析

2、 But in the face of market-oriented economy, the culture of this kind also shows its inadaptability.

但在市场经济面前，这种文化也体现出其不适应的一面。

3、 On the Inadaptability of Social Sciences Journal in Market Economy

浅论社科类学术期刊对市场经济的不适应性

4、 A Probe into the Inadaptability of Chinese Traditional Foreign Trade Competitive Advantage at Electronic Commerce Age

电子商务时代我国传统外贸竞争优势的不适性分析

5、 Study on the Inadaptability in Modern Manufacturing Based on Shewhart Control Chart

休哈特控制图在现代制造业中不适应性研究

6、 The Inadaptability Analysis of Overloading Traffic With The Level of Highway Engineering Technology

超载与我国现有公路工程技术水平的不适应性分析

7、 Psychological Inadaptability and Adjustment of the New Students at Higher Vocational College

浅谈高职新生的心理适应问题及其调适

8、 Inadaptability of New Course Standard for Middle School PE and its Solutions

中学体育新课程标准出现的不适应及对策研究

9、 At the current stage, the problem that development of urban agglomeration faces is the inadaptability of the local governments.

现阶段城市群发展所面临的问题凸显中国地方政府间关系的不适应性。

以上是简答网为您整理的inadaptability怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于inadaptability的用法、inadaptability的释义、inadaptability的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inadaptability>

